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PROTOKÓŁ Nr 3/24 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie 

z dnia 16 września 2024 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie odbytego dnia 16 

września 2024 r. o godz. 13:00 otworzyła przewodnicząca Ewa Szymańska. Na podstawie 

listy obecności (zał. nr 1) stwierdziła kworum pozwalające Komisji podejmować prawomocne 

decyzje. Po przywitaniu przybyłych na posiedzenie gości p. Przewodnicząca odczytała 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie w zakresie 

organizacji wydarzeń oraz poniesionych kosztów. 

3. Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie w 

zakresie realizacji usług opiekuńczych i wypłacanych świadczeń w I półroczu 

2024 r. 

4. Informacja Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie dotycząca 

zrealizowanych inwestycji w I półroczu 2024 r. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad. 2. 

 

 Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji dotyczyła organizacji i 

kosztów takich wydarzeń jak Maraton MTB i XII Bieg im. Braci Mikrutów, które odbyły się 

w 2024 r. Zagadnienie przedstawił dyrektor MGOSiR p. Piotr Kazimierski.  

Protokół pokontrolny – zał. nr 2. 

 

Ad. 3. 

 

 Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie obejmowała 

realizację usług opiekuńczych i wypłacanych świadczeń w I półroczu 2024 r. Zagadnienie 

przedstawiły panie: Anna Chrapkowska koordynator usług opiekuńczych i Małgorzata 

Baranowska starszy specjalista pracy socjalnej, koordynator, reprezentujące MGOPS. 

Protokół pokontrolny – zał. nr 3. 

 

Ad.4. 

 

 Informację Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie dotyczącą 

zrealizowanych inwestycji w I półroczu 2024 r. zaprezentowała dyrektor MGZE p. Ewa 

Chytła.  

 P. Dyrektor poinformowała, że na I półrocze 2024 r. zaplanowanych było 13 

inwestycji. Obejmowały zakupy wyposażenia szkół w pracownie komputerowe, wyposażenia 

kuchni, remonty i zagospodarowanie terenu. W ramach zaplanowanych zadań inwestycyjnych 

w omawianym okresie zakupiono pracownię komputerową dla Szkoły Podstawowej nr 1 w 

Koronowie za 78 750,00 zł., dla Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie za 83 750,00 zł., dla 



Szkoły Podstawowej w Buszkowie za 59 850,00 zł., dla Szkoły Podstawowej w Mąkowarsku 

za 59 850,00 zł., dla Szkoły Podstawowej w Sitowcu za 44 148,00 zł., dla Szkoły 

Podstawowej w Witoldowie za 47 250,00 zł. i dla Zespołu Szkół we Wtelnie na 75 000,00 zł. 

Poza tym zakupiono wyposażenie kuchenne dla Szkoły Podstawowej nr 1 w Koronowie za 

kwotę 19 251,29 zł. oraz zmywarkę za 7 640,76 zł. dla Przedszkola Samorządowego w 

Koronowie. 

Nie sfinalizowano 4 zadań. Należą do nich: 

- zagospodarowanie terenu przy Szkole Podstawowej nr 1 w Koronowie, 

- przebudowa dachu budynku Szkoły Podstawowej w Buszkowie, 

- zakup pracowni komputerowej dla Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim, 

- wyposażenie Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim. 

Niezrealizowane zadania będą wykonane w II półroczu bieżącego roku. 

 Po wystąpieniu p. Ewy Chytły członkowie Komisji zadali pytania dotyczące dalszego 

funkcjonowania i bytu Szkoły Podstawowej w Witoldowie. 

- Radna El. Mojzesowicz zapytała, dlaczego w Witoldowie nie utworzono pierwszej klasy 

chociaż według jej wiedzy do I klasy miało uczęszczać 10 dzieci. P. Dyrektor Chytła 

odpowiedziała, że w Witoldowie zostało tylko 3 dzieci więc klasy nie utworzono. 7 dzieci 

rodzice przepisali do szkoły we Wtelnie. Dodała, że była na zebraniu z rodzicami i osobiście 

poinformowała ich o sytuacji.  

- Radna El. Mojzesowicz zapytała, czy nadal obowiązują zasady związane z obwodami szkół, 

czy istnieją jakieś przepisy prawne co do tego. Pani Dyrektor wyjaśniła, że obwody szkolne 

nadal istnieją i obowiązują, ale rodzice z różnych powodów przenoszą swoje dzieci do innych 

szkół, lepiej zorganizowanych, lepiej wyposażonych. Poza tym wszystkie dzieci mają 

zapewniony dowóz do szkoły nawet uczniowie starszych klas.  

- P. Mojzesowicz zapytała, czy p. Dyrektor poinformowała rodziców, że ich dzieci będą w 

szkole we Wtelnie przebywały od godz. 8:00 do godz. 15:00. Owszem osobiście 

poinformowałam – odpowiedziała p. Chytła.  

- Radny K. Gradek zapytał, czy dojazdy dzieci do szkół są już odpowiednio zorganizowane 

żeby skrócić pobyt w świetlicach, zwłaszcza młodszych dzieci. Odpowiedzi udzieliła p. 

Dyrektor oświadczając, że dojazdy do szkół organizowane są w grudniu (poprzedzającym 

nowy rok szkolny), bo ma to związek z budżetem Gminy. Obecny system działa od początku 

roku szkolnego i jak dotąd nikt nie zgłaszał uwag co do dowozu dzieci do szkół. Przy 

planowaniu nowego harmonogramu dołoży wszelkich starań aby skrócić pobyt dzieci w 

świetlicach na ile to będzie możliwe. 

- Radna El. Mojzesowicz zarzuciła, że świetlica we Wtelnie nie spełnia warunków, stoją tam 

byle jakie meble, niczym z demobilu i w takich warunkach młodsze dzieci spędzają kilka 

godzin dziennie. Zaprzeczyła temu Radna Mirosława Holka (mieszkanka Wtelna) 

stwierdzając, że według niej warunki w świetlicy są dobre, a zajęcia super.  

 

Ad.5. 

 

 Spraw bieżących brak. 

 

Ad.6. 

 

Wobec wyczerpania programu przewodnicząca E. Szymańska zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

 



 

 

Członkowie Komisji: 

• Ewa Szymańska    /-/ Ewa Szymańska  

 

• Elżbieta Mojzesowicz   /-/ Elżbieta  Mojzesowicz  

 

• Ewa Semrau     /-/ Ewa Semrau 

 

• Mirosława Holka    /-/ Mirosława Holka  

 

• Krzysztof Gradek    /-/ Krzysztof Gradek  

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

 

/-/ Ewa Semrau 

Sekretarz Komisji 

  
  


